
Oppsal Basket

Protokoll - Styremøte 5. juli 2023

Dato: 05.07.2023 19:30

Sted: Oppsal Arena

Deltagere:

Darko Lukic (Styreleder)
Angelina Lundhagen (Styremedlem)
David Coron-Andersen (Styremedlem)
Sohail Ashraf (Styremedlem)
Desiree Hagman (Nestleder)

Styret er dermed beslutningsdyktig.

Sak 23/10/1 (Vedtakssak)

Godkjenning av innkalling og saksliste
Vedtak
Innkalling og saksliste enstemmig vedtatt.

Sak 23/10/2 (Vedtakssak)

Økonomi - Regnskap
Darko og David orienterer om status.
 
Darko og David har hadde et møte med Oslo Idrettskrets 27. juni 2023 og inngått en avtale for
regnskapstjenester. (Se vedlegg). Darko og David hadde også et møte med regnskapsfører Nina
Aggrawal i OIKi dag 5. juli for videre arbeid med kartlegging av klubbens økonomiske status.
 
Foreløpig status er at klubben har en anstrengt økonomi som følge at det er høyere utgifter enn inntekter.
Det største utgiftspostene er daglig leder, trenere og toppidrettssatsingen for BLNO-herrer. Nina Aggrawal
skal fortsette med bokføringen og prøver å komme tilbake med en likviditetesrapport.
 
Avtalen med regnskapsførere i Proff Regnskap AS/Contabilita AS er oppsagt og de vil ikke fakturere
klubben siden de ikke klarte å levere etter avtale.
 

Vedtak
Styret tar saken til orientering og følger fortløpende opp på klubbens økonomiske situasjon.
Vedtaket var enstemmig.

Sak 23/10/3 (Vedtakssak)

Sak unntatt offentlighet
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Sak 23/10/4 (Orienteringssak)

Styret - Dialogmøte NBBF
Styret i Oppsal Basket ble invitert til et dialogmøte med NBBF 28. juni 2023 på Ullevål Stadion. Darko,
Desiree og David stilte opp i dette.
 
Agenda for møtet ble informert om på e-post 3. juni om varslingssaker.
I tillegg ønsket NBBF en orientering om klubbens økonomiske status pt. og prinsippene for drift av både
bredde og topp. Grunnen til dette er at Oppsal Basket er i tillegg til å være en relativt stor breddeklubb,
også er en BLNO klubb, med de fordeler og utfordringer det fører med seg.
 
Det var ikke behov for at dere fremlegger regnskapsrapporter eller dokumentasjon i møte, men mer en
orientering om hvordan dere jobber og ser for dere kommende sesong i så måte.
 
Møtet var et veldig konstruktivt og NBBF ble godt orientert om styrets syn på behandling av søknader som
hadde blitt avslått.
 
Styrets representanter orienterte og påpekte i møte at det er økonomiske utfordringer, deriblant høye
administrative utgifter som ikke kan forsvares med inntektene. Styret var klare på at det jobbes hardt for å
gjøre tiltak for å sikre at aktivitetene for at både BLNO og breddeidretten prioriteres og at medlemmens
interesser ivaretas.

Sak 23/10/5 (Orienteringssak)

Kontrollutvalget - Oppstartsmøte
Desiree, Darko og David har i dag, 5. juli 2023 hatt oppstartsmøte med kontrollutvalget. Kontrollutvalget
stilte med Bente Møller og Cathrine Johnsrud. Se notat fra møte i styreportalen.
 
I hovedsak så ønsker de å få tilsendt fullverdige protokoller (A-protokoller) og få tilsendt økonomisk
rapport. Dette er tidligere avgjort i styremøte 23. juni, men behovet vil diskuteres og avklares med
kontrollutvalget i oppstartsmøte.
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